
 
 
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA DE 6 DE FEBRER DE 
2006. 

 
 
 
Quan són les 20:30 hores del dilluns 6 de febrer de 2006, es reuneix al Saló d’Actes de 
la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió extraordinària en primera 
convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi assisteixen els 
següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer per part d’UM, Sr. Jaume Munar Ballester 
per part del PP, Sr. Atanasio del Barrio Fabregat per part d’APDC, Sr. Manel Romero 
Romero, i Sra. Bàrbara Camps Bosch, per part dels Independents per Banyalbufar. 
 
Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual 
dóna fe de l’acte. 
 
Excusa la seva presència la Sra. Bàrbara Bujosa Picornell , per part dels Independents 
per Banyalbufar. 
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins 
l’ordre del dia: 
 
 
1.- APROVACIÓ PROPOSTA DE NOMENAMENT JUTGE DE PAU I JUTGE 
DE PAU SUBSTITUT. 
 
El Batle explica que hi ha hagut dues sol·licituds per ser nomenat Jutge de Pau, la del 
Sr. Bartolomé Mir i la del Sr. Antonio Bosch. 
El Sr. Romero comenta que des de l’any 2003 fins ara vol saber si ha hagut alguna 
queixa per part del Tribunal de Justícia o de l’Ajuntament del Sr. Antonio Bosch, fins 
ara Jutge de Pau de Banyalbufar. 
 
El Sr. Batle diu que per part seva no n’hi ha hagut cap i que, per part del Tribunal 
Superior de Justícia tampoc. Diu que és la voluntat de l’equip de Govern fer aquesta 
proposta. 
 
El Sr. Romero vol que quedi constància de que no hi ha hagut cap “quiebra” de la 
confiança dipositada en el Sr. Antoni Bosch, i que valora molt positivament la seva 
actitud, ja que va ser molt important la seva disponibilitat absoluta i com ja ha dit, la 
seva actitud. És per aquest motiu que s’abstindran en la votació. Espera també el Sr. 
Romero que el nou Jutge de Pau tingui com a mínim ,no la aptitud ,que ja es suposa, si 
no la actitud que l’anterior Jutge de Pau ha tingut fins ara. 
 
El Sr. Juan Peralta també vol agrair al Sr. Antoni Bosch, l’actitud personal i profesional, 
i els serveis donats al municipi.  
 
 



 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de (4) quatre  vots a favor per part d’UM, 
PP i APDC; i dues (2) abstencions per part dels Independents per Banyalbufar. 
 
 
No havent més temes a tractar, quan són les 20:35 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de 
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del 
Sr. Batle. 
 
Banyalbufar, 7 de febrer de 2006. 
 
V-I-P 
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA 
 
 
 
 
 


